
Srečanje telesnih invalidov
Vsak invalid si želi biti vsaj enkrat na leto v družbi svojih ko-

legov, si želi z njimi v naravo, da bi se med seboj kaj pogovorili. Na
željo večine članov društva telesnih invalidov občin Bežigrad-
Moste-Poljein Šiška sta podružnici v sklopu medobčinskega dru-
štva telesnih invalidov priredili tako srečanje v povezavi z izletom v
Belo krajino, do Metlike. Glavna organizatorja izleta sta bila pred-
sednik društva telesnih invalidov Bežigrad-Moste-Polje Janez Do-
lenc in Šiška Jože Moltara in se jima lepozahvaljujemoza požrtvo-
valnost in dobro organizacijo.

Tlani podružnicc Bcžigrad-Mo-
ste-Poljo so mieli zbomo mosto na
dvorišču krajcvne skupnosti Bons
Kidrič, Vojkova 1. Zbrali snio se v
polnem štcvilu. nekatcri tudi v
spremstvu svojcev. Bilo nas jc za
poln avtobus. Med vožnjo iz Ljub-
ljanc so sc pridružili tudi trijt
avtobusi drugili podružnic, največ IZ
podruinicc Siška, kjer imajo močno
oiganizacijo in vcliko članov.

Obrazi izletnikov so kar iareli od
zadovoljstva, saj smo videli mnogo
lepih krajev in pa samo Metliko, ki
smo si jo med sprehodom po mestu
dobro ogledali. Obiskali smo tuili
gasiLski muzej, ki je eden najstarejših
tovrstnih muzejev na Slovenskcm.
Predviden je bil ogled tovanie BITI,
vendai iz tehničnih razlogov nj fr\\

izvedljiv. Omogočen pa nam je b\l
nakiip njihovih izdelkov po Zcio
nizki ceni. Kolektiv tovarno je bil
zeto ljubczmv in nam jc dal na raz-
polago lcpo uitjeno menzo, kjer
smo imeli tudi kosilo. Za še boljše
razpoloženjo je poskrbcl ansambel
Planšarji pod vodstvom Janeza Jer-
šinovia, ki je brczplačno igral nekaj
popoldanskih ur in se mu za to naj-
lepše zahvaljujemo. -Ob gjasbi so se
izlctniki razživeli in nekateri smo
celo zaplesali, saj človek. posebno
invalid. vsaj za nekaj trcnutkov po-
zabi na svoje tegobe.

Zvečer smo se veseli in zadovoljni
vračali domov. Ker pa je tako sre-
čanje povczano s finančnimi iz-
datki, se tudi s tega mesta srčno
zahvaljujemo vsem kolektivom, ki
so nam tinančno in kako drugačc

pomagali pn uresničenju tega src-
čanja.

Tudi v letošnjem letu želijo naši
člani podobno stečanjc, ki pa bo
izvedljivo le tedaj, če bodo dovolje-
vala finančna sredstva. Zato apeli-
ramo na podjetja 111 ustanove, da
nam finančno pomagajo in s tcm
omogočijo izvedbo lega načrta.

Lani so med dnigim člani 'p°-
družnice telesnili invalidov Beži-
grad-MoMc-Poljc ioiova!! v Pir.inu ir;
na Gorenjskem na Okroglem pri Krp-
liju. V ici"i krajiii imu zvc/.u sl^pili
Slovcnije počifniškc domovc. Kcr
pa je imela nekaj prostih kapacitet,
so jili dali na razpolago tclesnim in-
validom. Iz našc podružnice sc je
poslužilo te usluge 40 članov, naj-
bolj ogroženim dvajsetim pa smo
omogočili regres. Za letošnje leto
smo zopet dobili od zvcze slepih
dopL ,̂ v katerem nas obveščajo. da
bodo imcli nekaj prostih kapacitct
Zato obveščamo člane. da sc iavijo v
naši pisarni, kjcr bodo dobili po-
drobnejše infoimacijc. Ce bi bila
kapaciteta usluge omejena. bodo
imeli prediiost tisti, ki nimajo mož-
nosti letovanja na kak dmg načjn.
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